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Oud en   K.B.O.  Noordwijkerhout  

(Oud en Jong Actief) 

 

 

 

 

 
Verslag algemene ledenvergadering 2023 gehouden op vrijdag 27 oktober 

2023 

 

Aanwezig: het bestuur: Hans van Mullekom, a.i. voorzitter, Godewine Spigt-

van den Bercken (notulen), secretaris, Diny en Ber van den Bercken 

Van de leden waren 50 personen aanwezig. 

 

1. Opening en vaststellen van de agenda 

Hans opent de vergadering.  

Als enig bespreekpunt staat op de agenda het lidmaatschap van KBO Zuid-

Holland (ZH). Hans geeft een overzicht van de historie en de huidige situatie 

van KBO in Nederland. 

 

Al een groot aantal jaren rommelt het binnen de Unie KBO. Op 1 januari 2011 

trad Noord-Brabant (de grootste afdeling) uit de Unie. 

Een aantal jaren is er geprobeerd om samen met de PCOB één vereniging op 

te richten. Jarenlang is er samengewerkt en geprobeerd één vereniging te 

worden.  Van een aantal provincies werd ondanks gemaakte afspraken de 

tegenwerking steeds groter. 

Noord-Holland, Overijssel, Gelderland en Limburg  traden ook uit. 

De PCOB wilde dat er standaard een contributiebedrag van€ 21,50 euro bij de 

leden in rekening gebracht ging worden. Hier gingen de overgebleven 

provincies niet mee akkoord. De PCOB besloot toen de samenwerking te 

verbreken en ging op zoek naar een andere fusiepartner (ANBO). 

De overgebleven provincies besloten toen pro forma hun lidmaatschap bij de 

Unie KBO op te zeggen, waarna de Unie besloot zich per 7 september 2023 

op te heffen.  

De KBO-ZH besloot om afzonderlijk zelfstandig verder te gaan. 
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De afdelingen in de regio Bollenstreek hebben in een aantal vergaderingen 

besloten om pro forma of definitief het lidmaatschap van Zuid-Holland op te 

zeggen. Hillegom heeft al definitief opgezegd, de anderen hebben net als wij 

deze maand een extra algemene ledenvergadering. Recent heeft de ALV van 

de afdeling Teylingen ingestemd met opzegging. 

 

De afdracht aan de KBO ZH was in 2012 14 euro en is in 2023 opgelopen 

naar € 17,81. Voor 2024 is er een bedrag begroot van € 18,33. Dit is echter 

door alle ontwikkelingen van de baan. 

 

Op de extra algemene vergadering van KBO Zuid Holland op 19 september jl. 

werd een begroting aangenomen, waarbij de contributie werd vastgesteld op 

een bedrag van € 15,50, samengesteld uit € 8,25 voor het huidige pakket en 

€ 7,25 voor nieuw beleid. 

Kosten magazine, incl. personeel  40.000 

kosten website       5.000 

uitbreiding personeel    10.000 

kosten ledenadministratie     3.500 

personeel niet in loondienst   15.000 

transitiekosten     25.000 

stelpost      17.600 

 

Totaal                                                 116.100 

 

Binnen de regio vinden we dit wel erg veel geld. Er zijn nu nog op dit 

moment nog voldoende reserves waaruit voor de eerstkomende jaren deze 

kosten makkelijk gedekt kunnen worden.  

 

In de regio Bollenstreek hebben we afgesproken om gezamenlijk een aantal 

zaken met elkaar te blijven organiseren zoals de twee grote pijlers: 

Belastingadviseurs (Huba) en Ouderenadviseurs (OA) 

 

Een belangrijk onderdeel is de ledenadministratie, die tot op heden is 

ondergebracht in het systeem van de Unie KBO. Dit systeem komt te 

vervallen, ook voor KBO ZH,  dus moet er sowieso overgestapt worden naar 

een ander pakket.  
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Het bestuur is nu bezig om bij de afdelingen in de Bollenstreek te informeren 

hoe zij dit aanpakken en zo hopen we binnenkort een goede oplossing voor 

dit probleem te vinden. 

 

Bespreking van het voorstel 

Wat is de grootste aanleiding tot deze stappen?  

De reden dat de samenwerking tussen PCOB en KBO is gestrand is vooral 

gelegen in het verschil in organisatiestructuur, de manier waarop de 

plaatselijke afdelingen worden gestuurd van bovenaf en de hoogte van de 

contributie (€ 40,- per lid). Nu er zoveel provincies zijn opgestapt blijft er 

weinig over (6 van de 11) en kost het KBO ZH veel meer om een organisatie 

in de lucht te houden.  

• Contributie:  als we lid blijven van KBO Zuid-Holland blijft de contributie  

€ 30,-  en spelen we quitte. Het bestuur gaat zich beraden op de hoogte van 

de contributie als we zelfstandig verder gaan. 

• PCOB-KBO magazine: als we afscheid nemen van KBO ZH krijgen onze 

leden het magazine niet meer. Dit wordt door veel leden betreurd. Men 

kan zich nog wel individueel aanmelden als abonnee van de Nestor. Ook 

kan men lid worden van KBO ZH of PCOB, waardoor men ook het blad 

blijft ontvangen. 

• Kortingen:  de kortingen bij zorgverzekeraars, energiebedrijven e.d. 

blijven gewoon bestaan. 

• Landelijke samenwerking:  Heel jammer dat de landelijke organisatie uit 

elkaar valt. Met een grote vereniging staat men steviger tegenover 

landelijke en provinciale overheden. Veel mensen zijn om die reden lid 

van de KBO. Hans merkt op dat er, vooral op provinciaal vlak, heel weinig 

gebeurt op het gebied van ouderenbeleid. Van landelijke 

belangenbehartiging was al langer geen sprake meer, sinds meerdere 

provinciale KBO afdelingen uit de Unie stapten. Hans wijst er voorts op dat 

er goed wordt samengewerkt met de 4 ouderenbonden in de gemeente 

Noordwijk, waarmee ook twee keer per jaar overleg plaatsvindt met de 

wethouder. Ook in de Bollenstreek is er sprake van steeds meer 

samenwerking tussen de verschillende afdelingen. 

• Voortgang activiteiten:  We willen vooral op het gebied van activiteiten 

intensiever gaan samenwerken binnen de Bollenstreek. Dat zal niet leiden 

tot hogere kosten. De huidige activiteiten binnen onze afdeling zullen 

zeker doorgaan. 
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• Heeft het bestuur inzicht over de leeftijdsopbouw van onze afdeling? 

Hans zal hiervan een overzicht maken. 

• Hoeveel leden zijn er momenteel?  Onze afdeling heeft 925 leden.  

• Hoe gaat het straks met de KBO-pas waarop je korting kunt krijgen, o.a. 

voor de rijbewijskeuring? Het bestuur zal de mogelijkheden onderzoeken 

voor een nieuwe pas. De rijbewijskeuringen gaan gewoon door, want dat 

is lokaal geregeld. 

 

Stemming 

Bij de stemming (met handopsteken)  vóór of tegen het voorstel van het 

bestuur om uit de KBO ZH te stappen blijken er van de aanwezige 50 leden   

twee leden tegen te stemmen, waardoor het voorstel met meerderheid van 

stemmen wordt aangenomen.  

Het bestuur zal het lidmaatschap van KBO ZH per 1 januari 2024 opzeggen.. 

Voor het vinden van een nieuwe naam voor onze vereniging zal het bestuur 

via de OJA-ctueel voorstellen van de leden vragen. 

 

Sluiting 

Niets meer aan de orde zijnde wordt de vergadering door Hans, onder 

dankzegging voor de aanwezigheid van zoveel leden, gesloten. 

 


